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PROTOKÓŁ Nr XXXIII/2022 

 Sesji Rady Gminy Komarówka Podlaska 

z dnia 10 listopada 2022 r. w godzinach 9:00 – 10:48 
 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

 

Obecni radni: 13 radnych wg załączonej listy obecności. 

 

Obecni sołtysi: 9 sołtysów wg załączonej listy obecności. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: Radny Powiatowy Pan Stanisław Orłowski, Wójt Gminy Pan Ireneusz 

Demianiuk, Skarbnik Gminy Pani Małgorzata Patkowska, Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Zienkie-

wicz. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i sprawy organizacyjne, 

1) stwierdzenie quorum; 

2) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji; 

3) ustalenie porządku obrad. 

2. Informacja o pracy w okresie międzysesyjnym: 

1) Wójta Gminy, 

2) Przewodniczącego Rady Gminy. 

3. Informacja o realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2021/2022. 

4.Analiza oświadczeń majątkowych: 

1)informacja Przewodniczącego Rady Gminy; 

2)informacja Wójta Gminy. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie 

1)zmiany wieloletniej prognozy finansowej; 

2)zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 1.1 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – poinformowała, iż dzisiejsza sesja Rady 

Gminy Komarówka Podlaska jest zwołana na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 

roku o samorządzie gminnym. Powitała zebranych. Stwierdziła na podstawie listy obecności, iż 

Rada jest władna do podejmowania uchwał, ponieważ na 15 Radnych Rady Gminy Komarówka 

Podlaska w sesji uczestniczy 13 Radnych. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI 

lp nazwisko imię status 

1 Bylicki Andrzej obecny 

2 Golanko Stanisław Paweł obecny 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz obecny 

5 Krupska Joanna Genowefa obecna 
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6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz obecny 

8 Orłowski Wiesław obecny 

9 Sałuch Sebastian obecny 

10 Siwiński Janusz obecny 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł obecny 

12 Weremczuk Tomasz obecny 

13 Wiszniewski Zbigniew obecny 

14 Wodzińska-Furman Edyta obecna 

15 Żukowski Błażej obecny 

 

 

obecni 13 

wszyscy 15 

procent 86,67 % 

Kworum zostało osiągnięte 

 

Ad. 1.2. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska poinformowała, że protokół, z ostatniej sesji 

był wyłożony do wglądu. Wzorem poprzednich sesji, zaproponowała przyjęcie protokołu bez od-

czytywania. Zapytała, czy ktoś ma uwagi do protokołu. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

głosowanie Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 10 listopada 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 92.31 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

1 7.69 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 
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Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej WSTRZYMAŁ SIĘ 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że protokół został przyjęty 

większością głosów przy jednym wstrzymującym się. 

Ad 1.3. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przystępujemy do ustalenia porządku 

obrad. Wpłynął wniosek Wójta o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej na współfinansowanie funkcjonowania Warsztatów Terapii Zaję-

ciowej w Kolembrodach oraz wniosek Wójta w sprawie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Komarówka Podlaska i zasad korzy-

stania z tych przystanków. Przewodnicząca Rady Gminy odczytała wnioski. 

Wnioski o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał stanowią załącznik do protokołu. 

 

Wójt Gminy – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, pierwsza uchwała odnośnie określenia przy-

stanków komunikacyjnych, dotyczy ustanowienia nowego przystanku w Wólce Komorowskiej. Tak 

mniej więcej w połowie wsi. Tam zachodzi konieczność, żeby autobus szkolny się zatrzymywał i 

żeby zgodnie z prawem mógł się zatrzymywać autobus szkolny, musi być określony przystanek. A 

tam nie ma tego przystanku, jest na początku wsi i na końcu i on nie może w środku się zatrzymać. 

A rodzice już wnioskowali kilka razy o to, więc teraz idzie sezon zimowy, dobrze, żeby dzieci tam 

wysiadały. Tam jest chyba najwięcej dzieci w środku wioski, dobrze, żeby te dzieci tam mogłem 

wysiąść. Druga uchwała jest o zwiększenie dotacji do Powiatu na Warsztat Terapii Zajęciowej. 

Zwiększone zostały dotacje na ten Warsztat, więc nasze 10% również ulega zwiększeniu i te pie-

niądze przekazujemy do Powiatu, a Powiat przekazuje na Warsztat. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Dziękuję. Proponuję żeby uchwała zmie-

niająca uchwałę w sprawie przystanków komunikacyjnych, była w punkcie piątym podpunkt pierw-

szy a uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej, żeby była w punkcie piątym podpunkt 

drugi i kto jest za przyjęciem do porządku obrad tych dwóch uchwał? 

 

głosowanie Wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwały w sprawie udzielenia pomocy fi-
nansowej na współfinansowanie funkcjonowania Warsztatów Terapii Zajęciowej w Kolem-
brodach oraz projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków komu-
nikacyjnych na terenie Gminy Komarówka Podlaska i zasad korzystania z tych przystanków. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 10 listopada 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość bezwzględna 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 
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12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że wnioski o wprowadzenie 

do porządku obrad projektów uchwał: uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przy-

stanków komunikacyjnych na terenie Gminy Komarówka Podlaska i zasad korzystania z tych przy-

stanków oraz udzielenia pomocy finansowej na współfinansowanie funkcjonowania Warsztatów 

Terapii Zajęciowej w Kolembrodach został przyjęty jednogłośnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo jeszcze uwagi do 

zmienionego porządku obrad? 

Uwag nie zgłoszono. 

 

głosowanie Głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto. 

 

data 10 listopada 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 
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6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że porządek obrad został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Przyjęty porządek obrad: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i sprawy organizacyjne, 

             1) stwierdzenie quorum; 

2) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji; 

3) ustalenie porządku obrad. 

2. Informacja o pracy w okresie międzysesyjnym: 

1) Wójta Gminy, 

2) Przewodniczącego Rady Gminy. 

3. Informacja o realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2021/2022. 

4.Analiza oświadczeń majątkowych: 

1)informacja Przewodniczącego Rady Gminy; 

2)informacja Wójta Gminy. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na 

terenie Gminy Komarówka Podlaska i zasad korzystania z tych przystanków.; 

2) udzielenia pomocy finansowej na współfinansowanie funkcjonowania Warsztatów 

Terapii Zajęciowej w Kolembrodach; 

3) zmiany wieloletniej prognozy finansowej; 

4) zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 2. 

Informacja o pracy w okresie międzysesyjnym. 

 

Ad. 2.1 

Wójt Gminy – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, Gmina złożyła wniosek 

do Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na dalszą rozbudowę i modernizację naszej gminnej 

oczyszczalni ścieków, rozbudowę sieci wodociągowej i modernizację stacji ujęcia wody w Koma-

rówce Podlaskiej. Rozbudowa sieci wodociągowej polega na tym, żeby od Walinny w kierunku 
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Wisek połączyć się z siecią średnicy 160, żeby w perspektywie, jakby było to zrealizowane, zasilić 

z naszego komarowskiego ujęcia Wiski, Brzozowy Kąt i Woroniec, a tym samym, żeby była moż-

liwość odcięcia się od zakupu wody z Rudna. Natomiast stacja ujęcia wody, to jest to, co teraz 

wyłączyliśmy z tego dużego wodociągu, to zostało dalej włączone, bo to jest też konieczne, żeby 

ta nasza stacja jako jedyna w gminie była na tyle wydajna, żeby całą gminę docelowo zasilić. War-

tość tego projektu to 3 302 000 zł. Jeżeli projekt dostałby dofinansowanie to jest 100%. Jest do 

praktycznie cała kwota, którą mogliśmy złożyć jako gmina do tego programu. Unieważniliśmy po-

stępowanie na zakup autobusu do przewozu osób niepełnosprawnych. Na poprzedniej sesji dokła-

daliśmy pieniądze, ale ten oferent się wycofał. Unieważnimy jedno postępowanie, ogłosiliśmy na-

stępne, do następnego postępowania nikt nie przystąpił, nie wpłynęła żadna oferta, więc teraz wy-

stąpiliśmy do PCPR, żeby przedłużyć termin realizacji tego zadania, jako otrzymamy zgodę, to 

ogłosimy kolejne postępowanie. Wykonane zostały przydomowe oczyszczalnie ścieków. Trwają 

prace remontowe gminnej oczyszczalni ścieków w ramach projektu, tam można to zauważyć, cały 

czas prace idą. Zakończono budowę sieci wodociągowej w Przegalinach Dużych. Myślę, że mamy 

ustalony odbiór na poniedziałek, na 14. W sieci jest już wszystko, tak jak trzeba, zrobione. Przyłącza 

są w trakcie projektowania, już są zdaje się, w ramach uzgodnień. Podpisałem umowę z wykonawcą 

sieci wodociągowej firmą Wodmar. Ta firma już przystąpiła do realizacji tego projektu budowy 

wodociągu w ramach Polskiego Ładu. Także, już projektanci chodzą, na  pewno, w miejscowości 

Żelizna, w Kolembrodach myślę, że też już zaczynają, bo tak będziemy to realizować etapami. Tu 

gdzie jest możliwość jak najszybszego uzyskania pozwolenia, to wtedy już wykonawca będzie to 

realizował, czyli przy drogach gminnych, tu gdzie nie zachodzi konieczność uzgadniania czy z Wo-

dami Polskimi, czy z innymi instytucjami tu będzie robione, tamte rzeczy będą w trakcie wykony-

wane tak, żeby można było to wykonać. Otrzymaliśmy dofinansowanie na dostosowanie Urzędu 

do potrzeb osób z niepełnosprawnością, mamy podjazd zbudować a za 100 000 zł, ale to będzie 

realizowane w roku następnym. Teraz wykonamy dokumentację. Otrzymaliśmy dofinansowanie, 

może nie dużo, ale, na budowę masztu w ramach tego ogólnokrajowego projektu Pod Biało-Czer-

woną. Tutaj jutro o godzinie 11:30 spotkajmy się pod tym masztem, podniesiemy flagę, odśpie-

wamy hymn państwowy i pójdziemy do kościoła na mszę za Ojczyznę, a potem zapraszam wszyst-

kich do hali sportowej na dalszą część naszego gminnego Święta Niepodległości. Jako gmina przy-

stąpiliśmy do tego programu sprzedaży węgla po preferencyjnej cenie. Od poniedziałku przyjmu-

jemy wnioski mieszkańców na sprzedaż tego węgla, ale też zachęcam do tego, żeby, jeżeli ktoś ma 

taki zamiar, żeby ten wniosek składał jak najprędzej, żebyśmy tak za długo na to nie czekali, po-

nieważ po przeanalizowaniu tych wniosków musimy podzielić, ile w poszczególnych asortymen-

tach jest tego węgla, zamówić ten węgiel i potem go sprzedawać. Także tutaj Państwo to na pewno 

wiedzą, ale tak myślę, że może ktoś nas ogląda, to też do tego zachęcam, żeby te wnioski składać. 

Należy się węgiel o tej preferencyjnej cenie tym wszystkim, którym przysługuje dodatek węglowy, 

jeżeli ktoś ma prawo do dodatku węglowego, to przysługuje mu również prawo do zakupu węgla, 

po preferencyjnej cenie. Też ustawa się zmieniła o dodatku węglowym, warto o tym powiedzieć, 

była kiedyś bardziej taka restrykcyjna, że jeden dodatek na jeden adres, tak mówiąc w skrócie, a 

teraz, jeżeli są pod jednym adresem wyodrębnione lokale, nie w sposób prawny tylko faktyczny, to 

na każdy lokal przysługuje dodatek węglowy. Sprawdzi to pracownik socjalny w postaci wywiadu 

środowiskowego. Jeżeli są takie osoby, które dostały odmowę dodatku węglowego z uwagi na to, 

że mieszkają pod jednym adresem, a faktycznie prowadzę oddzielne gospodarstwo domowe, to 

nawet przy jednym źródle ciepła, ten dodatek się należy. To też jest taka zmiana, z której warto 

ewentualnie skorzystać, jeżeli taka sytuacja była. Bo były takie sytuacje, mieszkańcy się denerwo-

wali, ale to nie była nasza wina, tylko tak ustawa mówiła. Jak ktoś ma wątpliwości, to zapraszam, 

czy do siebie, czy na sekretariat do pani sekretarki, która też to prowadzi, to wszystko wyjaśni. 

Dziękuję bardzo. 

 

Radny Pan Andrzej Bylicki – Ta dotacja jest tylko na remont oczyszczalni? 

 

Wójt Gminy – Tak. 
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Ad. 2.2 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Ja może tak krótko, pełniłam dyżury, 

uczestniczyłem na komisji budżetowej i oświatowej i przyjmowałam interesantów. Dziękuję. 

 

Ad. 3 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przystępujemy do punktu następnego: 

Informacja o realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2021/2022. otrzymali Państwo informa-

cję w materiałach. Czy ktoś z Państwa ma jakieś pytania? 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Oświatowej. 

 

Przewodnicząca Komisji Pani Edyta Wodzińska-Furman – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

 

głosowanie Informacja o realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2021/2022. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 10 listopada 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 
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8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że informację o realizacji 

zadań oświatowych za rok szkolny 2021/2022. przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 4 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przystępujemy do punktu następnego: 

Analiza oświadczeń majątkowych. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy. Informacja Wójta 

Gminy. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska odczytała informację Przewodniczącego 

Rady Gminy i informację Wójta Gminy dotyczące oświadczeń majątkowych. 

 

Radny Pan Andrzej Bylicki – Te oświadczenia to takie na niby. Dochód z Agencji Rynku Rolnego 

trzeba z dwóch lat, bo jest dochód w danym roku z dwóch lat. Mam rachunki bankowe i od pierw-

szego stycznia do ostatniego grudnia biorę dochód z Agencji. I tu jest logika, bo dochód z Agencji 

w danym roku, bo jak bank dostał w styczniu, z banku mam to jest dochód faktyczny. Następna 

sprawa to gospodarstwo czy dom. Można gospodarstwo wycenić nie wyceną, tylko to, co ludzie 

dadzą. 

Ad. 5.1 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego pod-

jęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie 

Gminy Komarówka Podlaska i zasad korzystania z tych przystanków. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo jeszcze pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Budżetowej. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Pan Wiesław Orłowski – Opinia 

Komisji jest pozytywna. 

 

Sekretarz Gminy – odczytała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przy-

stanków komunikacyjnych na terenie Gminy Komarówka Podlaska i zasad korzystania z tych przy-

stanków. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych 

na terenie Gminy Komarówka Podlaska i zasad korzystania z tych przystanków. 
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jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 10 listopada 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała zmieniającej uch-

wałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Komarówka Podlaska 

i zasad korzystania z tych przystanków została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 5.2 
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Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego pod-

jęcie uchwały w sprawie  udzielenia pomocy finansowej na współfinansowanie funkcjonowania 

Warsztatów Terapii Zajęciowej w Kolembrodach. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Budżetowej. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Pan Wiesław Orłowski – Opinia 

Komisji jest pozytywna. 

 

Sekretarz Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na współ-

finansowanie funkcjonowania Warsztatów Terapii Zajęciowej w Kolembrodach. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na współfinansowanie funkc-

jonowania Warsztatów Terapii Zajęciowej w Kolembrodach. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 10 listopada 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 
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9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie udzie-

lenia pomocy finansowej na współfinansowanie funkcjonowania Warsztatów Terapii Zajęciowej w 

Kolembrodach została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 

Ad. 5.3 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu podjęcie uchwały 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Skarbnik Gminy – Przedstawiła zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Uzasadnienie do uchwały Rady Gminy z 10 listopada 2022 roku stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Budżetowej. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Pan Wiesław Orłowski – Opinia 

Komisji jest pozytywna. 

 

Godz. 854 - na obrady XXXIII Sesji Rady Gminy przybył Radny Pan Sławomir Ilczuk. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI 

lp nazwisko imię status 

1 Bylicki Andrzej obecny 

2 Golanko Stanisław Paweł obecny 

3 Ilczuk Sławomir obecny 

4 Klimiuk Tomasz obecny 

5 Krupska Joanna Genowefa obecna 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz obecny 

8 Orłowski Wiesław obecny 
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9 Sałuch Sebastian obecny 

10 Siwiński Janusz obecny 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł obecny 

12 Weremczuk Tomasz obecny 

13 Wiszniewski Zbigniew obecny 

14 Wodzińska-Furman Edyta obecna 

15 Żukowski Błażej obecny 

 

 

obecni 14 

wszyscy 15 

procent 93,33 % 

Kworum zostało osiągnięte 

 

Skarbnik Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finanso-

wej. 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 10 listopada 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 
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4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 5.4 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu podjęcie uchwały 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok. 

 

Skarbnik Gminy – Przedstawiła zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok. 

Uzasadnienie do uchwały nr XXXIII/256/2022 Rady Gminy Komarówka Podlaska z dnia 10 listo-

pada 2022 roku w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Radny Pan Andrzej Bylicki – Kto będzie węgiel sprzedawać? 

 

Skarbnik Gminy – Sprzedawać będziemy przez Urząd, natomiast zdeponowany będzie w Rol-

Kącie. Tam będą go przyjmować, ważyć i rozważać. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Budżetowej. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Pan Wiesław Orłowski – Opinia 

Komisji jest pozytywna. 

 

Skarbnik Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok. 

 

Radny Pan Andrzej Bylicki – Czy w gminie Komarówka są tacy, co handlują alkoholem hurtowo 

i detalem? Bo tam są dwa rodzaje dochodu. 

 

Skarbnik Gminy – To jest rozbite, bo ja nie wiem, czy handlują, po prostu dochody mamy z tytułu 

podatku od tak zwanych małpek. Został wprowadzony ustawowo i gmina Komarówka dostaje. Było 

w planie 20 tys, teraz dostaliśmy dodatkowe pieniądze i mamy w planie 30 230 zł. Te dochody, 
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które gmina otrzymuje, z tytułu podatku od małpek, ma wykorzystać na przeciwdziałanie alkoho-

lizmowi i narkomanii. Zgodnie z przepisami w uchwale należy te środki wyodrębnić i dlatego one 

są wyodrębnione na alkoholowe rzeczy, narkomanię i przeciwdziałanie negatywnym skutkom. To 

są dochody, które dostajemy z Budżetu Państwa od podatku od małpek. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 10 listopada 2022 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir ZA 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub nieobecny 

7 Magier Tadeusz nie głosował 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 
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13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie  

zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 6 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu wolne wnioski i 

informacje. 

 

Sołtys wsi Przegaliny Małe Pan Jarosław Kubaczuk - Panie Wójcie, Szanowna Rado. Mam taki 

wniosek od mieszkańców Przegalin Małych, żeby tam puścić bus, autobus, który jeździ z PKS-u. 

On chyba jeździ przez Derewiczną, Komarówkę z Komarówki prosto do Wisznickiej, żeby puścić 

go z powrotem, bo mówią, że są wykluczeni. No bo nie wszyscy mają samochody, prawda, i tam 

jeszcze dzieci dojeżdżają do szkoły, bo nie chcą mieszkać w internacie. Jakby tam gdzieś jakiś zrobić 

przystanek i tamtędy puścić autobus. 

 

Radny Pan Sławomir Ilczuk – Przepraszam wszystkich za dzisiejsze spóźnienie, nie wynikało to 

z tego, że nie czytałem dokumentów, tylko inna sytuacja, ale chciałem przybyć na tę sesję, żeby 

podziękować Panu Wójtowi za wykonanie zadania podcięcia tych drzew. Dziękuję w imieniu wła-

snym i mieszkańców, którzy korzystają z tego chodnika. Jeszcze Panie Wójcie uśmiecham się w 

kierunku tych studzienek wykonanych tą technologią bliżej nieokreśloną. Nie jest to droga techno-

logia. Dziękuję. 
 

Radny Pan Andrzej Bylicki – Pierwsza rzecz to zostały wykoszone te pobocza, o których nieraz 

na sesji wspominałem. Jest to problem, bo jest droga wyjątkowo wąska, zarośnięta i część ludzi 

jeździ rowerami. Niektórzy twierdzą, że jak słyszą ruch samochodu, to zsiadają z roweru. Ale tam 

naprawdę trzeba było zawrócić te 100 metrów, od CPN-u, bo poszedł od początku do końca tylko 

raz, a zawrócić 100 metrów i wykosiłby ten zakręt. Jedno to, że jest słaba widoczność zakrętu, a 

druga rzecz to będzie problem z pierwszym śniegiem i tam będzie zawiewać i to będzie kosztować, 

jak droga będzie przejezdna tam, a tu będzie nieprzejezdna. Druga rzecz, też już zgłaszałem. Ta 

altanka, nie widać czy jest pokryta, czy nie, bo ta płyta tak zciemniała, że trzeba się dobrze przyj-

rzeć, że połowy tego pokrycia nie ma. Tak jest od paru miesięcy i mnie wiem, jak to wygląda od 

wewnątrz. Trzecia rzecz, też nie pierwszy raz zgłaszam, w piątki po rynku jak ktoś sprząta, to po-

jechałby rowerem na stary CPN, bo tam dużo kierowców nie to, że wyrzuca koło CPN-u, tylko 

staje, odpoczywa, robi porządki. I tak wczoraj czy przedwczoraj były trzy torebki foliowe, z jakimiś 

odpadami. Jeśli nikt tego nie zabierze, to psy w nocy porozciągają. Tam jest po prostu taka wizy-

tówka na pożegnanie Komarówki. Najprościej ktoś, kto sprząta w piątek rynek, jakby raz w tygo-

dniu te torebki zebrał. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Ja mam wniosek, żeby postawić znak na 

trasie, jak się jedzie na drodze 813, taki informacyjny, nie wiem taki drogowskaz, że Przegaliny 

Duże. Tam kiedyś stał taki 5 km. do centrum. Tu zaraz w Przegalinach za panią Elą jak się skręca. 

Radny Pan Tadeusz Magier – Do kogo należy plac po CPN-ie? 

Wójt Gminy – Do Skarbu Państwa, w użytkowaniu wieczystym Orlenu. 

 

Radny Pan Andrzej Bylicki – Przyszło mi na myśl, zastanowić się przed budżetem, czy nie można 

by było, tak jak w innych gminach są te tablice informacyjne. U nas jest dużo kolonii i są dwa, trzy 
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zabudowania. Kiedyś jak woziłem węgiel, czy nawóz to był problem, czy to tutaj skręcać, czy je-

chać dalej. W wielu gminach jest jakieś oznakowanie. Proponowałbym przemyśleć tę sprawę. Może 

nawet nie musi to być firma, która tam ceny bierze od znaku. Może zrobić małe takie informacyjne 

słupki? Dziękuję. 

 

Innych pytań, wniosków nie zgłoszono. 

 

Wójt Gminy – Udzielił odpowiedzi: 
Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado. Odnośnie wniosku sołtysa Jarka Kubaczuka na temat trasy 

tego autobusu PKS. Oczywiście my tę trasę możemy zmienić, tylko on nie będzie jeździł i tu i tu. 

Jeżeli pojedzie na Przegaliny, to nie pojedzie na Derewiczną. To jest jakby coś za coś. Wtedy poje-

chałby w Przegaliny Małe, Ossowa i wyjechałby na Wisznickiej. To jest taki problem, dlaczego je-

dzie tędy, a nie tędy. Ja nie zakładam, że jest tam takie duże zapotrzebowanie. Jest to raczej na tej 

zasadzie co mówię: Dlaczego jedzie tędy, a nie tędy. Tych autobusów są dwa kursy jeden rano, drugi 

gdzieś w okolicach godziny 10:00. Jeżeli chodzi o szkołę, to tylko ten ranny autobus może jechać, 

żeby zawieźć uczniów do Radzynia. 

 

Sołtys wsi Przegaliny Małe Pan Jarosław Kubaczuk – Panie Wójcie, jak jedzie przez Derewiczną 

do Komarówki, to może pojechać z powrotem. Bo on tędy leci pusto. 

 

Radny Pan Zbigniew Wiszniewski – Ale on nie jeździ przez krzyżówkę, tylko przez Derewiczną. 

Wcale nie jeździ do Wisznickiej. 

 

Wójt Gminy – Tak właśnie on kiedyś jechał tędy, a teraz jedzie tędy i przez Derewiczną właśnie 

jeździ. I jak tę trasę zmienić, żeby załatwić Derewiczną i Przegaliny Małe? To nie jest takie bardzo 

oczywiste, bo ten czas też jest krótki. On też nie będzie tak kluczył tutaj i tak to wygląda. Ja mogę z 

prezesem radzyńskiego PKS-u porozmawiać, żeby ewentualnie tę trasę tak zrobić, żeby gdzieś tam 

wjeżdżał, zawracał ewentualnie i jechał tędy albo na Derewiczną zawracał i jechał tam na Ossowę. 

To może ewentualnie w takim tylko trybie. Na pewno spróbuję porozmawiać. 

Odnośnie nowatorskiej metody wyrównania studzienek, to zrobimy dalsze studzienki też tą nowa-

torską metodą. 

Koszenie poboczy. Ja mu zleciłem koszenie poboczy, nie mówiłem faktycznie, żeby zrobił szerzej. 

To mu powiem, żeby się wrócił i żeby to do tych drzew od stacji paliw, żeby to zrobił. 

Sprzątanie CPN-u to my sprzątamy, tylko wiadomo, że nie na co dzień, tylko jak się nazbiera tych 

śmieci, sporo, to tam jadą od nas pracownicy i zabierają te śmieci tutaj do kontenerów. Nie chciałbym 

tam jakiegoś kontener ustawić, bo wtedy zrobi nam się tak, że tam będą wozić w ogóle śmieci i my 

będziemy za to jako Gmina płacić niemałe pieniądze. 

Odnośnie tych altanek to sprawa o tyle się komplikuje, że było to robione z dofinansowaniem unij-

nym. No i my mamy, że tak powiem, dochodzić od tego wykonawcy, bo myśmy już tak chcieli, żeby 

inna firma przekrywa te altanki na blachę. Natomiast jest trwałość projektu i w ramach jej trwałości 

altanka ma być pokryta gontem bitumicznym. Ten wykonawca nie kwapi się z naprawą. Poszło jedno 

pismo, teraz pójdzie drugie. Jak, na to drugie, nie odpowie, to my zabezpieczymy mu gwarancję 

należytego wykonania. Zabierzemy po prostu, zwyczajnie przejmiemy i w ramach tej gwarancji, 

wtedy już sami możemy wynająć firmę, która nam to usunie. Taka jest procedura. Mamy tę gwaran-

cję, mamy pieniądze na to, które u nas są zdeponowane i dopiero wtedy możemy. Dlatego to tak 

długo trwa. Wydaje się to bardzo dziwne, no i słusznie. Ale żeby tutaj nie narazić się, jak przyjadą z 

Urzędu Marszałkowskiego na kontrolę, a zawsze na koniec przyjeżdżają na kontrolę i mogą wtedy 

mnie zapytać: dlaczego tu jest blacha, a nie gont. A jak nie ma nic, to też zapytają, dlaczego tak to 

wykonane a nie inaczej. Myślę, że zrobimy najprędzej jak to jest możliwe. 

 

Radny Pan Janusz Siwiński, Radny Pan Sławomir Ilczuk – Jeśli altanki były pokryte na jesień 

to, była za niska temperatura i się nie zgrzało. 
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Wójt Gminy – Tak, ale jakoś zabezpieczyć to trzeba, może zwykłą papą na razie, bo zaraz ta płyta 

spuchnie i nic z tego nie wyjdzie. 

Odnośnie tablic informacyjnych, to tutaj jak najbardziej jestem za. Pierwsze takie tablice z inicja-

tywy Pani Przewodniczącej Rady Gminy były wykonane w Przegalinach i one stoją i to chyba zdaje 

zadanie. Pani Sołtys z Brzozowego Kąta już też rozpiskę mi dała, to też wykonamy te tablice z 

Brzozowego Kąta, bo jest też wioska rozrzucona. Jeżeli gdzieś indziej są takie potrzeby, to ja bym 

prosił radnych czy sołtysów, żebyście po prostu dali mi taką rozpiskę, jak i gdzie tablice postawić, 

Jakie numery są przy której drodze. My to przygotujemy, to nie są aż takie duże koszty, a na pewno 

ułatwia to życie dla tych dojeżdżających. 

Na Przegaliny Duże do Zarządu Dróg Wojewódzkich zgłoszę, żeby dali ten kierunek. Zgłoszę, żeby 

to zrobili w ramach zmiany organizacji ruchu, to droga wojewódzka to oni mają obowiązek skrzy-

żowanie oznakować. 

 

Radny Pan Stanisław Golanko – Panie Wójcie, pasowałoby też z Żelizny na Przegaliny. 

 

Wójt Gminy – Tutaj to może nie, żeby za dużo ciężarówek nie szło. Ta droga jest jeszcze w takim 

stanie, jakim jest i jak my jeszcze damy kierunek na Przegaliny to oni będą mocno drogę skracać. 

Jak drogę zrobimy, to wtedy. 

 

Radny Pan Stanisław Golanko – Kiedy? 

 

Wójt Gminy – Mam nadzieję że w następnym roku. 

 

Radny Pan Tadeusz Magier – Jest w Gminie jakiś spis, taki, żeby podpatrzeć te numery domów? 

 

Wójt Gminy – To trzeba będzie usiąść z Panem Radnym i porysować, sprawdzać po nazwiskach 

numery. 

Innych pytań nie zgłoszono. 

 

Ad. 7 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Podziękowała zebranym i zamknęła 

XXXIII Sesję Rady Gminy w Komarówce Podlaskiej. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

                     Protokolant            Przewodniczący Rady Gminy 

 

          Anna Kurianowicz-Klimiuk            Joanna Krupska 

 

 

 Protokół sporządzono dnia 18 listopada 2022 roku. 
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WYKAZ UCHWAŁ RADY GMINY KOMARÓWKA PODLASKA 

podjętych na sesji w dniu 10 listopada 2022 r. 

Uchwała Nr XXXIII/253/2022 uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komuni-
kacyjnych na terenie Gminy Komarówka Podlaska oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

Uchwała Nr XXXIII/254/2022 w sprawie udzielenia pomocy finansowej przeznaczonej na współfinanso-
wanie funkcjonowania Warsztatów Terapii Zajęciowej w Kolembrodach. 

Uchwała Nr XXXIII/255/2022 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Uchwała Nr XXXIII/256/2022 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok. 
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